

شركة الحلول الإبداعية تطلق نظام بليندا... نظام سحابي للمشاهير ينظم الإعلانات ويحل مشاكل التعامل مع طلبات المعليين... بليندا يستبدل الواتس آب كلياً

أطلقت شركة الحلول الإبداعية بالرياض اليوم 1 أغسطس 2022 نظام لإدارة وتنظيم استقبال الاعلانات مخصص لتلبية احتياجات مشاهير السوشيال ميديا والمؤثرين ليكون بديلاً لاستخدام الواتس آب الذي يسبب العشوائية وعدم الدقة في استقبال الطلبات و لا يساعد على استدامة أعمال المؤثرين أو تقليل نسبة المخاطرة في دخول مجال الإعلان على الشبكات الاجتماعية

عند اشتراك المشهور في نظام بليندا يستطيع انشاء بروفایل احترافي ليضيف انواع الاعلانات واسعارها ليتمكن العملاء من الاطلاع عليها وطلبها مباشرة، كما يستطيع دعوة المنسق وتحديد صلاحياته ليتمكن من تنسيق الإعلانات والتواصل مع العملاء كل هذا من مكان واحد

يوفر نظام بليندا امكانية استقبال المدفوعات الكترونيا من العملاء ومن ثم إيداعها في حسابات المشهور البنكية بكل أمان في ظل غطاء من العقود الالكترونية التي تم صياغتها بشكل قانوني لضمان حقوق الأطراف المتعاملة، كل هذا وأكثر في نظام واحد متكامل صمم ليكون المشهور أو المؤثر هو محور الاهتمام فلا يحتاج الى اي ادوات اخرى لإدارة الاعلانات

يقول سلطان الحمد - المتحدث الإعلامي: " كنا حريصين على أن يتوافق نظام بليندا مع اللوائح والقوانين في المملكة العربية السعودية وبذلك نوفر غطاء آمن للمؤثر أو المشهور ليركز أكثر على صناعة المحتوى بدلاً من ادارة الاعلانات، هدفنا هو دفع مجال صناعة اعلانات المؤثرين الى المستوى الاحترافي

خلال فترة التشغيل التجريبية يتمكن المشهور من الاشتراك مجاناً لمدة 60 يوم واستخدام النظام بكامل الامكانيات دون أي التزامات مادية، وبعد انتهاء هذه الفترة يستطيع دفع اشتراك شهري والاستمرار في الاستفادة من نظام بليندا

شركة الحلول الإبداعية هي شركة سعودية ذات مسؤولية محدودة تأسست عام 2021 م. في مهمة لتمكين المشاهير من إدارة أعمالهم التجارية باحترافية عبر إبتكار ممارسات وأدوات ذكية وسهلة صنعت خصيصاً لهم

لمزيد من الاستفسارات عن نظام بليندا
info@billenda.com

شركة الحلول الإبداعية لتقنية المعلومات

Creative Solutions Co. launches "Billenda System"...

Cloud system for social media influencers that organises ads and solves the problems of dealing with advertisers' requests...

Belinda quite substitutes WhatsApp

On August 1, 2022, The Creative Solutions Company in Riyadh launched a technical system aimed at managing and regulating the reception of advertisements to fulfil the social media celebrities and influencer's needs and to be an alternative to using WhatsApp, which causes randomness and inaccuracy in receiving advertisement requests and does not work on the sustainability of the influencers' business. Moreover, the Belinda system reduces the risk of entering the field of advertising on social media platforms, unlike WhatsApp.

When the influencer subscribes to the Belinda system, he can create a professional profile to add various types of advertisements and their prices so that customers can access and order them directly via Belinda. The influencer can invite the coordinator and specify his authorities that enable him to coordinate advertisements and communicate with customers, it all takes place on one platform.

The Belinda system enables customers to pay electronically through it and deposit the agreed amount in the influencer's bank accounts safely in light of comprehensive legal contracts that have been legally drafted to ensure the rights of the parties, All this and more are taking place in one integrated system which designed to make the celebrity or influencer the focus of its attention, subsequently, they do not need any other tools or platforms to manage the ads they receive.

Sultan Alhmd - the press secretary says: "We were keen that the Belinda system complies with the regulations and laws in the Kingdom of Saudi Arabia, thus providing safe cover for the influencer to focus more on creating content instead of managing ads. Our goal is to bring the sphere of the influential advertising industry to a professional level".

During the trial run period, the influencer can subscribe for free for 60 days and use the system at full capacity without any financial obligation, after that period, he could pay a monthly contribution and continue to benefit from Belinda's system.

Creative Solutions company is a Saudi limited liability company founded in 2021 to enable the influencers to manage their businesses professionally by creating smart and easy practices and tools made specifically for them.

For more inquiries about Belinda's system please contact us via info@billenda.com

Creative Solutions Co. for Information Technology